

22nd October 2024

Announcement of IX Asia Index Advisory Committee New Member

Today, IX Asia Indexes announces the retirement of Mr. Mark Kwai Ching HO, Co-founder & CEO of ProMEX, from the IX Asia Index Advisory Committee (“Advisory Committee”) after his 4 years of contribution. The Advisory Committee expresses its heartfelt gratitude for Mr. HO's invaluable contributions and leadership during his tenure, which have significantly enriched our discussions and strategic direction.

In light of this transition, IX Asia Indexes is pleased to welcome Mr. Oliver Ng a new member to join the Advisory Committee. The two changes will be effective on 1st November 2024. Mr. Ng brings a wealth of experience and expertise that will enhance the committee's mission to provide guidance on the IX Asia Indexes' methodologies and operations.

Mr. Kiatchai SOPHASTIENPHONG, Chairman of Advisory Committee, said, “We are thrilled to welcome Mr. Oliver Ng to our Advisory Committee. Our Advisory Committee comprises industry leaders and experts who provide invaluable guidance and strategic counsel to IX Asia Indexes. With Mr. Ng's exceptional background, we are confident that he will make significant contributions to the success of IX Asia Indexes.”

After the new appointment, there will be 8 members in the Advisory Committee. They are Mr. Kiatchai SOPHASTIENPHONG (Chairman), Mr. CHOW Hin Poon Hugh (Vice Chairman), Mrs. Irene OL WONG, Mr. Kevin LEUNG, Mr. HO Hock Guan Samuel, Dr. Yuk-fai FONG, Dr. Charleston SIN and Mr. Oliver Ng. For more details about IX Asia Index Advisory Committee, please refer to <https://www.ix-index.com/committee.html>

For more details about Mr. Oliver Ng, please refer to Appendix 1.

信昇亞洲代幣化顧問委員會新成員名單公告

中國香港,信昇亞洲指數宣布 ProMEX 的聯合創始人兼首席執行官何貴清先生正式退休信昇亞洲指數顧問委員會（「顧問委員會」）的成員。顧問委員會對何先生在過去四年任期內所做出的寶貴貢獻和領導表示衷心感謝，他的參與極大地豐富了我們的討論和戰略方向。

鑒於何貴清先生的退休，信昇亞洲指數同時宣佈，伍子權先生正式成為顧問委員會的新成員。上述變動會在 2024 年 11 月 1 日生效。伍子權先生擁有豐富的經驗和專業知識，所有委員會成員相信伍先生的加入將進一步給信昇亞洲指數的指數編選和營運方向發揮指導性的貢獻。顧問委員會主席 Kiatchai SOPHASTIENPHONG 先生表示：「我們非常高興歡迎伍子權先生加入我們的顧問委員會。我們的顧問委員會由行業領袖和專家組成，為信昇亞洲指數提供寶貴的指導和戰略建議。憑藉伍子權先生卓越的背景，我們相信他將為信昇亞洲指數的成功做出重大貢獻。」

在變動後，顧問委員會將有 8 名成員。他們分別是：顧問委員會主席 Kiatchai SOPHASTIENPHONG 先生、副主席周憲本先生、黃愛玲女士、梁家祐先生、何福元先生、房育輝博士、冼超舜博士以及伍子權先生。欲了解信昇亞洲指數顧問委員會的更多詳細資訊，請參考 <https://www.ix-index.com/committee.html>

欲了解伍子權先生的更多詳情，請參考附錄 1。

~END~

~完~

For further enquiries, please contact:

Irene Wong +852 3595 3631
irene.wong@ix-index.com

Leo Li +852 3595 3638
leo.li@ix-index.com

About IX Asia Indexes and IX Index Advisory Committee

IX Capital International Limited is an award-winning index and investment advisory company. The index business arm- IX Asia Indexes, providing real-time digital asset and innovative indexes, disseminated 24x7 globally and built on robust infrastructure. Since the launch of the first crypto benchmark index (“IXCI”) launched in Hong Kong in December 2018, the ixCrypto index series expand into 27 indexes designed for exchange futures product, mark to market and fund managers’ portfolio construction purposes. To ensure the professionalism and impartiality of the index methodologies and operations, IX Asia Indexes has established its index advisory committee with representation from different industries, including fund management, exchanges, brokerage, financial blockchain experts, crypto service providers, etc. The committee will meet quarterly a year to discuss matters relating to the IX Asia Indexes, including to review and to comment the data sources, methodologies, and operations of IX Asia Indexes, to provide guidance to the future development of new IX Asia Indexes and to handle other issues and decisions on an as-needed basis.

IX Asia Indexes was awarded the Fintech Award (wealth investment and management) 2019 and 2021 organised by ETNet. It as well won an award for Startup of the Year and Basic Technology (Big Data) from Hong Kong Fintech Impetus Awards 2022 by Metro Broadcast and KPMG. It also won Asia Pacific Enterprise Achievement Award 2024 by Echolade.

Website: <https://ix-index.com/>

Advisory Committee: <https://ix-index.com/committee.htm>

如需進一步查詢，請聯絡：

黃愛玲 +852 3595 3631
irene.wong@ix-index.com

李文浩 +852 3595 3638
leo.li@ix-index.com

關於 IX 亞洲指數及 IX 指數諮詢委員會

信昇資本國際有限公司是一家獲獎的指數和投資諮詢公司。指數業務部門 IX 亞洲指數，提供實時數字資產和創新指數，全球 24 小時發佈，並建立在穩健的基礎設施上。自 2018 年 12 月在香港推出首個加密基準指數（“IXCI”）以來，ixCrypto 指數系列已擴展至 27 個指數，旨在為交易期貨產品、市場按市價計算及基金經理的投資組合構建提供支持。為了確保指數方法論和運作的專業性和公正性，IX 亞洲指數已成立了指數諮詢委員會，成員來自不同的行業，包括基金管理、交易所、經紀公司、金融區塊鏈專家和加密服務提供商等。該委員會每年將召開四次會議，討論與 IX 亞洲指數相關的事項，包括審查和評論數據來源、方法論和運作，為 IX 亞洲指數未來新指數的發展提供指導，以及根據需要處理其他問題和決策。

IX 亞洲指數曾獲得 ETNet 主辦的 2019 和 2021 年金融科技獎（財富投資與管理），並於 2022 年獲得香港金融科技推動獎的年度新創公司和基礎技術（大數據）獎。它還於 2024 年獲得了亞洲太平洋企業成就獎。

網站：<https://ix-index.com/>

諮詢委員會：<https://ix-index.com/committee.htm>

IX Asia Index Advisory Committee New Member**Mr. Oliver Ng**

CEO

Aegis Prime Company Limited

Oliver Ng is a financial service veteran of over 30 years. Currently, Oliver is the CEO of Aegis Prime Limited, a US Company licensed by SEC as a Qualified Custodian for Cryptos. Aegis Prime is engaged in the business of providing Digital Asset custody solutions to Banks and Broker Dealers and Tokenization of Real-World Assets for distribution by Wealth Managers. Prior to joining Aegis Prime, Oliver had worked at BOCI Securities for 23 years with his last title as a Managing Director and Co-Head of Equity Sales and Derivatives Division, which covers: private wealth management, equity derivatives, agency trading and corporate brokerage. In the businesses under his leadership and supervision, they have had a successful track record of revenue growth since 2004, near zero bad debt, and a clean compliance record from Regulators.

Aside from his work duties, Oliver has taken up industry roles, most notably as a Member of the HKSAR Election Committee (Financial Services Subsector) and Honorary Chairman of The Hong Kong Association of Online Brokers. Oliver grew up in Canada and graduated from Simon Fraser University with a Bachelor's Degree in Economics. He was transferred to Hong Kong in 1996 by his former employer, TD Waterhouse, which was part of Toronto Dominion Bank, to set up an Online Retail Brokerage business for US and Canadian Stocks.

Mr. Oliver Ng 伍子權是一位擁有超過 30 年經驗的金融服務從業員。目前，Oliver 是 Aegis Prime Limited 的首席執行官，該公司是一家獲得美國證券交易委員會（SEC）授權的合資格託管機構，專注於加密貨幣的託管服務。Aegis Prime 從事向銀行和證券商提供數字資產託管解決方案，以及代幣化和證券化實物資產，然後協助分銷與個人財富管理公司。在加入 Aegis Prime 之前，Oliver 在中銀國際證券工作了 23 年，擔任的最後職位是董事總經理及證券銷售和衍生產品板塊聯席主管，該板塊涵蓋了私人財富管理、證券衍生品、委託交易和企業經紀業務。在他領導和監督的業務中，自 2004 年以來，他們實現了穩定的收入增長，幾乎沒有壞賬，並且在監管機構的合規記錄上保持良好。

除了工作職責之外，**Oliver** 還擔任了多個行業角色，包括香港特別行政區選舉委員會（金融服務界別）的委員，以及香港網上經紀協會的名譽會長。**Oliver** 在加拿大長大，並於西門菲莎大學獲得經濟學學士學位。1996 年，他由前雇主多倫多道明銀行的 **TD Waterhouse** 調派至香港，負責設立一個針對美國和加拿大股票的在線零售經紀業務。